
 

Zápis ze schůze jihočeského OV ČJF konané dne 15.7.2019 

v Zahájí 
 

Přítomni: ing. Jiří Mayer, Luboš Kozák, Jan Valenta, mgr. Kateřina Hanušová, 

ing. Jana Kreidlová a sekretář oblasti Antonín Husák 

 

 

1. Družstva MČR všestrannost: 

OV předběžně schválil složení 2 družstev na MČR všestrannost.  

Družstvo A: Barbora Kamírová Coco Chanel 1, Karin Padevětová Cleo 8, Alena Kozojedová Pančo, 

Alena Marchalová (Smolíková) Jasmina 

Družstvo B: Josef Plas Satan 5, Jaroslav Vaněk Theseus, Kristina Böhmová Annie 3 

Šéf ekipy: Jan Valenta 

 

2. Facebookový profil Jihočeské oblasti ČJF. Bc. Šárka Drahošová nabídla, že by se starala o 

profil Jihočeské oblasti na facebooku. OV schválil s tím, že veškeré příspěvky budou podléhat 

schválení administrátorem. Administrátory budou Bc. Šárka Drahošová a Ing. Jana Kreidlová.  

 

3. Vybavení MČR. Kšiltovky jihočeské oblasti pro oblastní účastníky všech MČR jsou objednány a 

částečně již vyrobeny. Na dětská a juniorská MČR a také na MČR všestrannost budou vyrobena 

také oblastní trička. Objedná Jan Valenta u Crossing s.r.o. Zároveň zajistí převezení písmen k 

drezurnímu obdélníku z Dubence na Borovou pro MČR všestrannost. 

 

4. MČR družstva skoky: Po dohodě s kvalifikovanými jezdci stanovil Luboš Kozák následující 

složení družstva pro MČR skoky včetně jednoho náhradníka: Jakub Štěrba – Go-On T.S., Luboš 

Kozák – Quinteros Cassini, Jiří Mayer – Esman, Kateřina Hanušová – Dartoni, Filip Žlábek Q-

Evannah Z. Šéf ekipy ing. Jiří Mayer.  

 

5. Projednání mailu Z. Balouškové ze 4. května. Co se týče kvalifikace NDP, došlo bohužel k 

pochybení, kdy OV nepochopil, že současně se změnou názvu, se mění i systém dohody s 

pořadateli, protože doposud si JK Borová vždy řešila přidělení kvalifikace ČDP bez vlivu OV. Pro 

napravení této situace byla členka OV ing. Jana Kreidlová pověřena funkcí koordinátora pro 

drezurní záležitosti. 

Druhý dotaz z dopisu byl řešen již při minulé schůzi OV dne 26.4. 2019. 

 

6. Návrh p. Suchánka jezdit MČR družstev v oblastních tričkách. Dne 15.7. 2019 přišla výzva 

od pořadatelů MČR skoky v Martinicích, aby si týmová družstva pořídila jednotná trička (dresy), 

kvůli podpoře týmového ducha. OV s tímto rozhodně nesouhlasí, protože na MČR by se podle 

našeho názoru mělo jezdit v korektním závodním úboru a týmový duch soutěži družstev na 

skokovém MČR ještě nikdy nechyběl. 

 

       Zapsala mgr. Kateřina Hanušová, dne 15.7.2019 


